

Referat af ordinær generalforsamling 20. februar 2020.

Formand Karsten Pedersen bød indledningsvis velkommen til det, som han betegnede som årets højdepunkt, nemlig generalforsamlingen, hvorefter mødet gik over til den egentlige dagsorden.

1. Valg af stemmetællere

Jørn B. Hede og David Steengaard blev valgt.

2. Valg af dirigent

Lars Bay blev valgt som dirigent uden modkandidater.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet og dermed beslutningsdygtig.

3. Formandens beretning om klubbens arbejde i det forløbne år

Formanden aflagde beretning, der udgør et separat dokument.

Herefter var der mulighed for spørgsmål og debat.

Klubben har leveret billeder til et projekt om vækst i kommunen, og Lars gav udtryk for, at han mente, det var forkert at deltage. Det undrede også Lars, at bestyrelsen ikke reklamerede lidt mere for klubben, nu hvor man havde et projekt med kommunen.

Lars mente desuden, at klubben ikke burde have deltaget som dommere ifm. kommunens Outdoor-konkurrence, da det på grund af inhabilitet forhindrede klubbens medlemmer i at deltage i selve konkurrencen.

Der var efterfølgende en del debat om begge punkter, dog uden at der kunne opnås enighed. Flere fremmødte gav udtryk for, at de støtter begge de nævnte tiltag. Karsten nævnte mere specifikt, at Outdoor-konkurrencen næppe var blevet til noget, hvis ikke klubben havde støttet kommunen, og Bo Rasmussen lagde vægt på at beholde et godt forhold til kommunen.

Beretningen blev herefter godkendt.

4. Regnskabsaflæggelse

Karsten viste indledningsvis en planche med medlemstal, som pt. er 44. Herefter blev der vist en planche med vinderne af konkurrencer i årets løb.

Karsten fremlagde det udarbejdede regnskab, der er et separat dokument, hvorefter der var mulighed for spørgsmål og debat.

Jørn spurgte om det var korrekt, at revisor underskrev regnskabet efter bestyrelsen, hvilket Karsten svarede bekræftende på. Dette undrede Jørn. Karsten oplyste, at revision af regnskabet er sket efter udarbejdelsen, og at regnskabet primært er bestyrelsens ansvar. Derefter er det revisors opgave at udtrykke sin vurdering af årsregnskabet. (Det kan supplerende oplyses, at Erik Johansen på tidspunkt for bestyrelsens godkendelse og underskrivelse den 28. januar 2020 havde meddelt, at han ikke havde kritiske kommentarer og derfor ville forsyne årsregnskabet med en blank revisionspåtegning.)

Carsten Kidmose spurgte, om vi i de nye lokaler selv skal betale forsikring, hvilket Karsten mente, at vi fortsat skulle, da der ikke er nogen principiel forskel fra de gamle lokaler.

Lars spurgte til planerne for Jørgen Werner Jensens donation til klubben (fra salg af billeder), som har stået i regnskabet i lang tid. Bo nævnte, at der ikke havde været en mulighed til at bruge dem, da pengene er øremærket til en udstilling. Jørn mente, at pengene måske kunne bruges i de nye lokaler.

Det blev omtalt, at kommunen har et lokale i Bios Gård, som kan bruges til udstilling, og efter Lars' mening er velegnet til formålet. Lars lovede at finde ud af, hvordan lokalet i praksis kan bookes.

Regnskabet blev herefter godkendt.

5. Behandling af indkomne forslag

Der var ikke indkommet forslag.

6. Planer for det kommende år

Karsten gennemgik klubbens planer. Blandt planerne kan nævnes:

- Personlige præsentationer fortsætter
- Klubkonkurrencer fortsætter uændret
- Vi vil gerne have flere eksterne foredrag
- Der bliver som vanligt 2 hytteture, men vi vil måske lave nogle endagsture og rejser til udlandet.
- Jørgen Werner og Bernt Nielsen vil fortsætte arbejdet med kiropraktorbilleder, men andre kan deltage i udvælgelsen af billeder, som efterfølgende vises på en klubaften
- Der er ikke konkrete planer om køb af udstyr, men det kommer måske ifm. flytning

Karsten og Bo har deltaget i et hos møde hos kommunen d. 19. februar. Lokalerne er næsten klar, men der mangler mørklægning. Der bliver tale om manuelt betjente rullegardiner. Der kommer mattering og gitter for vinduet ind til vores udstyr og gitter ud mod lokalet. Låsesystem er også stadig uafklaret. Indtil videre er der tale om en almindelig nøgle, og kommunen foreslår én nøgle pr. klub. Karsten mente, at opbevaring nok skal komme til at fungere, men at adgang kan blive et problem.

Adgang til internet er også uafklaret, ligesom flyttedato ikke er fastlagt.

Vi skal have identificeret det udstyr, som skal medbringes, og det er ikke planen at rydde fuldstændig op i lokalerne.

Karsten efterspurgte i øvrigt generelt idéer fra medlemmerne.

Det blev nævnt, at SDF-klubmedlemsskab giver nogle muligheder for registrering af aktiviteter på SDF's hjemmeside, som vi dog ikke bruger. Jørgen Werner nævnte, at SDF-hjemmesiden giver et godt overblik over, hvad andre klubber laver.

Lars mente, at vi skal have gang i introkurser igen. Han foreslog desuden en undersøgelse (f.eks. pr. mail) af, hvad klubmedlemmerne ønsker, da ikke alle møder op på generalforsamlingen, og han opfordrede medlemmer til at give input til bestyrelsen. Karsten og Bo var positive overfor tiltaget.

Bo spurgte om der var interesse for en månedlig tur, hvilket nogle svarede bekræftende til.

Morten Kirkegaard spurgte, om alle får mulighed for at booke de nye lokaler. Bo oplyste, at det er uafklaret, om alle skal have det fælles brugernavn.

Karsten nævnte til sidst, at vi af hensyn til de andre klubber ikke skal sprede vores bookinger af lokaler for meget. Henrik S. Pedersen oplyste, at vores bookinger om onsdagen er flyttet til tirsdag, så computer-klubben har onsdag for sig selv til deres ugentlige klubaften.

7. Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 375 kr. pr. halvår.

Dette blev vedtaget.

8. Godkendelse af budget

Karsten viste forslag til budget på skærmen. Dette er et separat dokument.

Forplejning i de nye lokaler blev diskuteret. Vi må ikke medbringe f.eks. kaffe og kage, som situationen ser ud lige nu. Det blev diskuteret, om klubben skal betale køb af kaffe i caféen. Der kom ikke nogen endelig beslutning.

Budget blev herefter godkendt.

9. Valg af formand hvert ulige år

Ikke relevant i år.

10. Valg af kasserer hvert lige år

Henning Gade Sørensen blev genvalgt uden modkandidater.

11. Valg af menige bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter

Bo og Jane Miriam Gilby var på valg som bestyrelsesmedlemmer. Jane genopstillede ikke, hverken til bestyrelsen eller som billedsekretær.

Karl Erik Meilstrup blev af Karsten foreslået til bestyrelsen. Bo nævnte Lars, som dog afslog at stille op.

Bo og Karl Erik blev herefter valgt uden modkandidater.

Dan Petersen og Henrik blev genvalgt som suppleanter uden modkandidater.

Bestyrelsen er herefter:

Karsten Pedersen, formand

Henning Gade Sørensen, kasserer

Carsten Kidmose, bestyrelsesmedlem

Bo Rasmussen, bestyrelsesmedlem og webmaster

Karl Erik Meilstrup, bestyrelsesmedlem

Dan Petersen, suppleant

Henrik S. Pedersen, suppleant og webmaster

12. Valg af revisor

Erik Johansen var ikke til stede men efter det oplyste villig til genvalg som revisor. Jørn er suppleant og var villig til genvalg.

De blev begge genvalgt.

13. Eventuelt

Jørgen Werner spurgte, om fototure var med i budgettet. Det blev af flere andre nævnt, at det er de ikke, da de som udgangspunkt hviler i sig selv. Klubben bakker derfor op om turene, uanset om de skulle give et mindre overskud eller underskud på samme måde som f.eks. julefrokosten.

Lars er i gang med at sortere bøger, som bliver opdelt i nogle bunker. Nogle skal med i de nye lokaler, mens andre kan gives til medlemmerne. Lars sender mail ud om dette.

Jørgen Werner spurgte, hvem der skal være billedsekretær. Bestyrelsen oplyste, at man vil finde ud af dette snarest.

Dirigenten takkede for god ro og orden, hvorefter generalforsamlingen var slut.

Referent: Henrik S. Pedersen